

Amazing 中国
CHINA 中国

8D7N 福建 / 潮汕 美食之旅

(厦门 / 泉州 / 湄洲岛 / 莆田
/ 永定土楼 / 梅县 / 潮州 / 汕头)

FUJIAN/CHAOSHAN GOURMET EXPERIENCE

(XIAMEN / QUANZHOU / MEIZHOU ISLAND / PUTIAN
/ YONGDING TULOU / MEIXIAN / CHAOZHOU / SHANTOU)

Penang ✈️ Xiamen Tour Code: PCX-4



China
中国

XIAMENAIR



全程无购物站

NO SHOPPING STOP



*Picture shown are for
illustration purpose only*
图片仅供参考

Lobster and Abalone
Seafood Feast
龙虾鲍鱼海鲜宴



Xiangzi Bridge
湘子桥



*Picture shown are for
illustration purpose only*
图片仅供参考

Hairpin Flower
Experience
簪花体验

行程次序，以當地旅社安排為準。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Chuxi Tulou Cluster
初溪土楼群



Kaiyuan Temple East and West Pagodas
开元寺东西塔



Gulangyu Island
鼓浪屿



Chaozhou Ancient City
潮州古城

精简行程

第一天 槟城 ✈ 厦门 (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

第二天 厦门 🚌 (95公里) 泉州 (早/午/晚)

- ☑ 南普陀寺
- ☑ 车游环岛路黄金海岸
- ☑ 演武大桥海上观景平台
- ☑ 沙坡尾避风坞
- ☑ 埭埔村【网红打卡】*赠送簪花围体验
- ☑ 开元寺东西塔
- ☑ 西街
- ☑ 阳光夜市

第三天 泉州 🚌 (100公里) 湄洲 🚌 (45公里) 莆田 (早/午/晚)

- ☑ 湄洲妈祖庙 (含往返快艇 + 岛上电瓶车)
- ☑ 兴化府历史文化街区

第四天 莆田 🚌 (310公里) 永定 🚌 (150公里) 梅县 (早/午/晚)

- ☑ 初溪土楼群 (含电瓶车)
 - 集庆楼
 - 善庆楼
 - 绳庆楼
- ☑ 松口古镇

第五天 梅县 🚌 (140公里) 潮州 (早/午/晚)

- ☑ 客家博物馆 (逢周一闭馆)
- ☑ 潮州古城 (含电瓶车)
 - 广济门古城楼 (外观)
 - 牌坊街
 - 漫步滨江长廊
 - 远眺湘子桥
- *打卡电影《给阿嬷的情书》同款场景「照相馆广济桥背景布」
- 欣赏魅力灯光秀

第六天 潮州 🚌 (160公里) 汕头 🚌 (220公里) 厦门 (早/午/晚)

- ☑ 石炮台
- ☑ 小公园老城骑楼建筑
 - *打卡影片《给阿嬷的情书》中「遛南电影院」取景地
- ☑ 车游海滨长廊
- ☑ 人民广场
- ☑ 第八菜市场【网红打卡】
- ☑ 中山路步行街

第七天 厦门 (早/午/晚)

- ☑ 《千与千寻》海上列车
- ☑ 灵玲动物王国
- ☑ 灵玲国际马戏城
 - (吉尼斯最大马戏剧院 + 欣赏国际马戏盛宴)
- ☑ 鼓浪屿
 - 万国建筑
 - 龙头路土产街
 - 邂逅最美转角

第八天 厦门 ✈ 槟城 (早/机上用餐)

观光景点:

厦门

- ◆ **鼓浪屿** - 2005年《中国国家地理》杂志将鼓浪屿评为“中国最美的城区”第一名。2017年7月在波兰克拉科夫举行的第41届世界遗产大会上被正式列入《世界遗产名录》。有“海上花园”之美称。除环岛电动车外不允许机动车辆上岛。
- ◆ **沙坡尾避风坞** - 厦门港的源起之地，毗邻南普陀寺和厦门大学，早期的厦门港是一处弧形的海湾，如今沙坡尾聚集了一大批创意潮人和年轻艺术家，已经成为厦门最大的创意市集平台。

湄洲

- ◆ **妈祖祖庙** - 湄洲祖庙位于福建省莆田市湄洲岛，是全世界妈祖信众心中的圣地。建于宋初，原名“神女祠”，经多次扩建形成规模。八十年代开始重建，现建筑规模超过历史任何时期，富丽堂皇。庙内有14米高的妈祖石雕，面向大海和台湾，山顶远眺，景色壮美。

永定

- ◆ **初溪土楼群** - 2008年初溪土楼群作为福建土楼的典型代表被列为世界文化遗产。永定区内最原始、最具客家人文色彩的土楼，被誉为“中国最美丽的土楼群”。主要种类有长方形、正方形、圆形、六角形等。初溪土楼群的楼名中间都带有一个“庆”字，以示人丁兴旺、万事如意。

潮州

- ◆ **潮州古城** - 中国国务院公布的第二批中国历史文化名城之一。考古材料证实，潮州至少在5000年前就有人类居住。古城除了美丽的风景外最吸引人的当然是潮州美食。

汕头

- ◆ **小公园老城骑楼建筑** - 汕头的老市区分布着许多汕头的地标性建筑，大多数为西洋式骑楼。它以小公园为中心，云集着大量建于20世纪初期的建筑，风格多为仿古罗马式、仿哥特式、巴洛克式。片区的骑楼和街路，基本仿造巴黎街区样式，呈扇形放射状分布，形成了具有20世纪30年代建筑特色的繁华商业区、居民区。



✓ 7早餐 / 6午餐 / 3晚餐

风味餐：

- ★ 港式点心
- ★ 兴化风味
- ★ 潮式十八碟
- ★ 龙虾鲍鱼海鲜宴 (赠送进口红酒)

- ★ 妈祖寿面
- ★ 梅菜扣肉 + 盐焗鸡
- ★ 闽南古早味 (同安封肉 + 姜母鸭)



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 厦门牡丹港都或同级
- ✓ 晋江帝豪酒店或同级
- ✓ 莆田帝宝花园或同级
- ✓ 梅县金叶戴斯温德姆酒店或同级
- ✓ 潮州愉羽酒店或同级
- ✓ 厦门灵玲酒店或同级

x1晚
x1晚
x1晚
x1晚
x1晚
x2晚

免责声明：黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行，这包含毫无通知的情况下。
备注：如果旅游行程受到公共假期、天气状况、自然灾害的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Mazu Temple
妈祖庙



ShipaoTai Park
石炮台公园



Beijing Roast Duck
北京烤鸭

Picture shown are for illustration purpose only
图片仅供参考

SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ XIAMEN (MOB)

- ✓ Check-in hotel

D2 XIAMEN (95km) QUANZHOU (B/L/-)

- ✓ Nanputuo Temple
- ✓ Car Ride Along the Island Ring Road Golden Coast
- ✓ Yanwu Bridge Viewing Platform
- ✓ Shapowei Typhoon Shelter
- ✓ Xunpu Village (Famous Photo Stop)
*Complimentary Zanhua (Floral Hairpin) Experience
- ✓ Kaiyuan Temple East and West Pagodas
- ✓ West Street
- ✓ Sunshine Night Market

D3 QUANZHOU (100km) MEIZHOU (45km) PUTIAN (B/L/D)

- ✓ Mazu Temple (Including Round-trip Speedboat + Electric Car)
- ✓ Xinghua Fu Historical and Cultural District

D4 PUTIAN (310km) YONGDING (150km) MEIXIAN (B/L/D)

- ✓ Chuxi Tulou Cluster (Including Buggy)
 - Jiqing Building
 - Shanqing Building
 - Shengqing Building
- ✓ Songkou Ancient Town

D5 MEIXIAN (140km) CHAOZHOU (B/L/-)

- ✓ Hakka Museum (Closed On Mondays)
- ✓ Chaozhou Ancient City (Including Buggy Car)
 - Guangji Gate Ancient City Tower (Exterior View)
 - Paifang Street
 - Stroll along the Riverside Promenade
 - Xiangzi Bridge (Exterior View)
*Photo Stop at the Iconic Photo Studio Backdrop with the Guangji Bridge, As Seen in 「Dear You」
 - Enjoy the Enchanting Light Show

D6 CHAOZHOU (160km) SHANTOU (220km) XIAMEN (B/L/-)

- ✓ Shipaotai Park
- ✓ Xiaogongyuan Historic Arcade District
*Photo Stop at the Filming Location of "Siam Nam Cinema" featured in the movie 「Dear You」
- ✓ Car Ride along the Seaside Promenade
- ✓ People's Square
- ✓ Eighth Market
- ✓ Zhongshan Road Pedestrian Street

D7 XIAMEN (B/L/D)

- ✓ "Spirited Away" Sea Train
- ✓ Lingling Animal Kingdom
- ✓ Lingling International Circus City
(Guinness World Record for Largest Circus Theater + Enjoy An International Circus Feast)
- ✓ Gulangyu Island
 - World Architecture
 - Longtou Road Local Products Street
 - Encounter the Most Beautiful Corner

D8 XIAMEN ✈️ PENANG (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

XIAMEN

- ◆ **Gulangyu Island** - In 2005, "National Geographic" magazine ranked Gulangyu Island as the first "most beautiful urban area in China." In July 2017, it was officially included in the "World Heritage List" at the 41st World Heritage Committee meeting held in Krakow, Poland. It is known as the "Sea Garden," and motor vehicles are not allowed on the island except for electric island vehicles.
- ◆ **Shapowei Typhoon Shelter** - The birthplace of Xiamen Port, adjacent to Nanputuo Temple and Xiamen University. In its early days, Xiamen Port was a curved bay. Shapowei has attracted a large number of creative trendsetters and young artists, making it the largest creative market platform in Xiamen.

MEIZHOU

- ◆ **Mazu Temple** - Mazu Temple located on Meizhou Island in Putian City, Fujian Province, is a sacred place in the hearts of Mazu believers all over the world. Built in the early Song Dynasty, the temple was originally called "Goddess Shrine" and was expanded many times to form a large scale. The temple was rebuilt in the 1980s, and the current scale of the building exceeds that of any other period in history. Inside the temple, there is a 14-metre-high stone sculpture of A-Ma facing the sea and Taiwan, with a magnificent view from the top of the hill.

YONGDING

- ◆ **Chuxi Tulou Cluster** - In 2008, the Chuxi Tulou Cluster was officially listed as a representative of Fujian Tulou in the World Cultural Heritage. It is the most primitive and culturally rich tulou in Yongding District, praised as the "most beautiful tulou cluster in China." The main types include rectangular, square, circular, hexagonal, etc. The names of the tulou buildings in Chuxi all contain the word "Qing," symbolizing prosperity and good fortune.

CHAOZHOU

- ◆ **Chaozhou Ancient City** - One of the second batch of Chinese historical and cultural cities announced by the State Council. Archaeological materials confirm that Chaozhou had human habitation at least 5,000 years ago. In addition to its beautiful scenery, the ancient city is most attractive for its Chaozhou cuisine.

SHANTOU

- ◆ **Old Town with Arcade Buildings in Xiaogongyuan** - Shantou's old town is dotted with many landmark buildings, mostly Western-style arcades. Centered around Xiaogongyuan (Little Park), it gathers a large number of buildings dating back to the early 20th century, with styles ranging from ancient Roman, Gothic, to Baroque. The area's arcades and streets are basically modeled after the Parisian style, forming a bustling commercial and residential area with the characteristics of the architecture of the 1930s.



✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Hong Kong-Style Dim Sum
- ★ Xinghua Flavor
- ★ Chaozhou Style Eighteen Dishes
- ★ Lobster and Abalone Seafood Feast (Complimentary Imported Red Wine)

- ★ Mazu Longevity Noodles
- ★ Mei Cai Kou Rou (Braised Pork with Preserved Vegetables) + Salted Chicken
- ★ Minnan Traditional Taste (Tong'an Sealed Pork + Ginger Duck)



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Xiamen Mudan Gangdu Hotel or similar class
- ✓ Jinjiang Dihao Hotel or similar class
- ✓ Putian Depo Hotel or similar class
- ✓ Meizhou Jinye Days Hotel by Wyndham or similar class
- ✓ Chaozhou Yuyu Hotel or similar class
- ✓ Xiamen Ling Ling Hotel or similar class

x1 Night
x1 Night
x1 Night
x1 Night
x1 Night
x2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserves the right to alter or amend the sequence of the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark : There will be no refund or replacement if the tour logistic is affected by public holidays, weather conditions, natural disasters. All pictures are for illustration purposes only.

General Information

. 厦门 XIAMEN .



货币 Currency 	中国元 人民币 Chinese Yuan Renminbi - CNY - RMB - CNY - RMB	信用卡 Credit Card 	银联卡 (UNION PAY) 在中国大多地方能使用, VISA和MASTER卡较为限制 UnionPay cards are widely accepted in most locations, while VISA and MasterCard are only accepted at a limited number of places
货币兑换率 Exchange Rate 	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage 	电压 - 220伏特 Voltage - 220 V	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Difference 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time difference with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过5公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过23公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 5 kg.
气候 Weather 	☐ 春季 Spring 3月 - 5月 Mar to May 15°C ~ 25°C ☐ 夏季 Summer 6月 - 8月 Jun to Aug 25°C ~ 35°C ☐ 秋季 Autumn 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C ~ 15°C ☐ 冬季 Winter 12月 - 2月 Dec to Feb 3°C ~ 7°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 Boeing 737-800		

Departure Date: 出发日期:		Flight : 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: